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Tid: Måndagen den 29 juni 2009 kl. 19.00 

Plats: Heimdal, Ekeby-Almby - Örebro 

Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Rolf Elsrud (RE), kassör 
 Christian Carlsson (CC), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 

 Pomtus Norlin (PN) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes utan ändringar. 

§ 4 Öppna frågor 
Annelund 
Diskussioner fördes kring lämpligaste tillfartsvägen till nya 
Annelundsområdet. Flera olika alternativ diskuterades: 

- Tillfart via en förlängning av Champinjonvägen. Vägen behöver 
rustas upp med asfalt och belysning. Backen vid den eventuella 
förlängningen får ej bli för brant. Boende invid Champinjonvägen 
önskar oförändrad vägstandard, varför en asfaltering kan ge upphov 
till protester. Även ökad trafikintensitet ger upphov till protester. 

- Tillfart via övre delen av Brunsoppsvägen. En lada bör rivas för att ge 
utrymme för vägsträckningen.  

- Tillfart via en ombyggnation av Murkelvägen och hela vägen upp till 
Annelundsområdet. En större sträcka ny väg behöver anläggas. 

Förrättningen 
Två fastighetsägare har inkommit med protester. Bo Bergström har dock 
inte skickat över protesterna till vägsamfälligheten, varför 
vägsamfälligheten ej kan ta ställning till protesten. 

Det går i dagsläget ej att fastställa när förrättningen beräknas vara färdig. 

Asfaltering 
Det har inkommit önskemål från boende på Flugsvampsvägen om 
asfaltering. Vägsamfälligheten beslutade att ta in synpunkter från boende 
i områdets upptagningsområde för anläggning av asfalt och eventuella 
andra vägförbättringar. Detta bör genomföras under hösten för beslut om 
asfaltering till nästa höst. 
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§ 5 Ekonomiska läget 
Pg 201.650 sek +  kassa om 1.980 sek, varav 28.084 sek avser 
Björksoppsvägens fond. En fastighet har inte betalat årsavgiften om 530 
sek, varför ärendet kommer att lämnas in till kronofogden. 

§ 6 Vägstatus 
Det föreligger visst behov av grusning, sladdning och saltning av vissa 
vägar. Nedre delen av Flugsvampsvägen, Bläcksvampsvägen och 
Björksoppsvägen behöver grusas och sladdas. Samtliga vägar behöver 
saltas. LIC beställer arbetet för genomförande under semestern. 

§ 7 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 6 augusti kl. 19.00 på Heimdal. 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Christian Carlsson Lars-Inge Carlsson 


